
Pénzügyi beszámoló 2022 (szöveges) 

 

A 2022 év beszámolóját, és a 2023 év tervezetét együtt szeretném megtárgyalni. 

Megvallom őszintén, mikor bekerültem a vezetőségbe, semmi tapasztalatom nem volt arról, 

hogy milyen összegek szükségesek a Tagozat működtetéséhez. 

Most már látom, hogy mit terveztünk alá, és mi lett felesleges. 

Alapvetően a bevételünk a tagdíj, ami ez évben 148 000 Ft volt, és a Puskás Híradó 

Bajtársakért Alapítványtól jövő támogatás ez évben 50 000 Ft volt, így összesen közel 200 

000 Ft-tal rendelkeztünk. Eddigi költésünk durván számolva 95 000 Ft Az ebéd hozzájárulás 

még plusz 100 000 Ft lesz, és az xx-el jelölt tételek még nincsenek lezárva. 

Különböző alkalmakor kérdeztem a vezetőség tagjait, hogy hogyan szoktuk ezt vagy 

azt csinálni. Próbáltuk tartani a korábbi évek színvonalát ünnepségeinken (jubileumi 

születésnaposok, Nő nap, Idősek világnapja, Közgyűlés, kegyeleti költségek). 

Most látom, hogy ez a szint nem tartható.  Az infláció, az áremelkedések miatt a befolyt 

összeg vásárló ereje felére esett vissza. Ha a covid miatti leállás és az előző vezetés nem 

tartalékolt volna, nem tudtuk volna fedezni ezt az évet. A mostani ebéddel nagy gondban 

voltunk. Tavaly 2500 Ft volt, most 3500, 40% emelés. /leves vagy süti elhagyása, több 

hozzájárulás- vezetőség így szavazott/ (Egy szál virág 1000 Ft. Egy üveg bor 1200 Ft, 1 kg 

pogácsa 4000 Ft egy ebéd 3500 Ft egy sírcsokor 10 000 Ft). 

Az alap, hogy annyit költhetünk, amennyi befolyik. A kirándulások támogatására nem 

fordítottunk pénzt, azok önköltséges alapon történtek, mivel nem mindenki egyformán vett 

részt rajta, nehéz lett volna igazságosan támogatni. 

Tagságunk fele 80 év feletti, és nem tud közénk eljárni. Tagdíj fizetés alól mentességet 

kaptak. Van néhány olyan tagunk, aki ragaszkodik hozzá, hogy fizessenek, azt szívesen 

vesszük. (pld Szintai András, Zentai Miklós, Kecskés István Szűcsné és még van néhány fő)  

Az sem lenne járható, hogy elmenjünk hozzájuk beszedni a tagdíjat. Sokan szívesen utalnák a 

pénzt, de egyelőre nincs kialakított lehetőség erre. Az sem lenne méltányos, hogy 

tagdíjnemfizetés miatt kizárnánk őket. Ezt én semmiképpen nem vagyok hajlandó megtenni! 

El kell dönteni - ha szintet akarunk tartani, akkor a bevételt kell növelni, ami a tagdíj 

növelését jelenti. Másik opció hogy, alacsonyabbra kell állítanunk a rendezvényeink anyagi 

költségét. Láttam más tagozatnál az ebédet úgy kérték, hogy nincs leves, és nincs sütemény. 

Későbbiekben a jubileumi születésnaposokat nem ajándékoznánk, csak vendégül látnánk – és 

így tovább. 

Tisztelettel arra kérem tagjainkat, hogy tagdíjfizetésnél, aki megteheti támogassa 

nagyobb összeggel a Tagozatot. Szeretném, ha éves alapnak a 2000 Ft-ot tekintenénk. A klub 

nem vesz el a tagdíjból semmit, azt mind mi használhatjuk fel. 

Keresem a lehetőséget, hogy a rendezvényeken közreműködőket hogyan lehet 

méltányosan elismerni, mert tartalmas ajándékcsomagok 3 – 4 ezer forintból nem állítható 

össze, és ne legyen sértés pld egy csomag kávé. (zacskó, egy üveg bor, egy csokoládé, és 

máris túl léptük) A virágokkal is óvatosan kell bánnunk, de nem mondhatunk le róla. 

Vissza fogjuk szorítani a postaköltséget. Emlék lapokat klubnapokon adjuk át. Postán 

nem küldözgetjük. Az internetre jobban támaszkodunk. Leveleket, értesítéseket e-mailben 

küldünk. Akiknek nincs ilyen elérhetősége valamilyen okból kifolyólag, azok ezt jelezzék, ott 

a telefon elérhetőséget használjuk. 

Ezért terveztük óvatosan a 2023 évet. Vigyázunk a közösség pénzére, de mégis a 

működéshez kellenek az anyagiak. A 45. évforduló ünnepléséhez tartalékoltunk pénzt, 

előfordulhat, hogy a klub is támogat bennünket valamilyen szinten. 

Itt hívom fel a figyelmet arra, hogy a programokra jelentkezést komolyabban kell 

venni. Pld. buszos kirándulásnál, ha valaki nem jön el, akkor a ráeső 10 – 12 000 Ft kárba 



vész esetleg valaki nem jöhet el miatta, és lemarad. Internet, és mobil világában megoldható, 

hogy értesítsük időben a szervezőt! 

Gondolkodunk azon, hogy a jubileumi születésnaposokat megkérdezzük előre, hogy 

részt vesz-e az ünnepségen. Ha nem, akkor nem készülnénk rá – ajándékkal, vendéglátással. 

Remélem azért mégis sikerül a tagságnak megfelelő színvonalat tartanunk a következő 

évben. Nem szeretném, ha ez a kelleténél jobban rontaná a kedélyünket. Kirándulásainkon 

legyünk továbbra is vidámak jókedvűek, élvezzük az életet!!! 

Köszönöm a figyelmet. Visszaadom a szót elnök Úrnak. 

Kérem, akinek van véleménye erről, az ossza meg velünk. 


